
 

Zaključci sa 12. sjednice Upravnog odbora DHK održane u prostorijama 

DHK  13. listopada 2021. u 11 sati 
 

Dnevni red:  

 1. Ovjera zapisnika 11. sjednice UO DHK održane 27. rujna 2021; 

 2. Programi DHK u 2022.; 

3. Izvješće Povjerenstva za Statut; 

 4. Razno. 

 

2. Programi DHK u 2022. 

Zaključak: UO DHK prihvatio je sve prijedloge programa DHK za 2022. godinu. 

 

3. Izvješće Povjerenstva za Statut; 

Zaključak: UO DHK primio je na znanje Izvješće Povjerenstva za Statut DHK, vezano uz 

Izmjene i dopune Statuta DHK i Povrede Statuta prilikom izbora člana Vijeća za knjižnu, 

nakladničku i knjižarsku djelatnost Ministarstva kulture i medija RH.  

 

4. Razno. 
- Tajnik Gregur upoznao je UO DHK sa zahtjevom na uvid u zapisnike UO DHK od člana 

Nikole Đuretića. Praksa je bila da se zapisnici ne šalju e-mailom nego se mogu dobiti na uvid 

u Tajništvu DHK uz napomenu da treba voditi evidenciju kome su zapisnici dani na uvid, te 

uvesti u urudžbenu knjigu zahtjev za uvid). 

- Dobili smo zamolbu od Grada Vrgorca za dopuštenje održavanja „Večeri poezije“ u povodu 

obilježavanja obljetnice smrti Tina Ujevića 12. studenoga, u petak s početkom u 18 sati, u 

prostorijama DHK. Tradicionalno bi se okupili pjesnici, dobitnici Nagrade „Tin Ujević". UO 

DHK podržao je održavanje Večeri poezije.     

- Traže se punomoći od predsjednika DHK Zlatka Krilića za sve aktivne predsjednike 

Ogranaka DHK (koji prijavljuju programe i podnose izvješća za Ogranke) da se ovlaste kako 

bi nesmetano i brzo mogli raditi na prijavama i izvješćima. Istarski ogranak već ima takvu 

punomoć. UO DHK slaže se  da predsjednik ovlasti predsjednike Ogranaka za potpisivanje 

prijava programa i izvješća istih. 

- Elka Njagolova, predsjednica Slavenske akademije poslala je prijedlog ugovora o suradnji 

sa Slavenskom akademijom (prilog). UO DHK primio je na znanje prijedlog ugovora i 

predsjednik DHK traži vrijeme kako bi ga u miru proučio i unesao eventualne prijedloge 

izmjena. 

- Dopis Stjepana Šešelja (prilog). UO DHK slaže se da se suradnja nastavi kakva je i dosada 

bila. 

- Hrvoje Hitrec (dopis u prilogu). Budući da predsjednik Kriliće neće moći nazočiti, skup će 

pozdraviti u ime DHK član UO DHK Dubravko Jelačić Bužimski. 

- Tajnik Gregur upoznao je članove UO DHK o održavanju Interlibera u 9. studenoga. Nakon 

rasprave odlučeno je da se ipak ove godine ne ide na Interliber, obzirom na porast 

novozaraženih covidom 19 i vrlo neizvjesnom načinu održavanja Sajma. 


